



Canada: Near and Far

Association for Canadian Studies in the United States (ACSUS)
2023 26th Biennial Conference
November 16-19, 2023

STUDENT COLLOQUIUM
November 17-18, 2023

Hyatt Regency Crystal City, Washington, D.C.

In celebration of the 50th anniversary of the [Association for Canadian Studies in the United States](#) (ACSUS), the Association invites proposals for papers for our **Student Colloquium** to be held in conjunction with our [2023 biennial conference](#). The conference is open to all proposals with a significant Canadian focus related to the theme **'Canada: Near and Far'**. We welcome papers/presentations in English or French from students at both the undergraduate and graduate level. Colloquium participants will benefit from the opportunity to network with other students, as well as receive mentorship by faculty and senior scholars while attending portions of the ACSUS conference.

Students accepted to the colloquium will receive the following funding support from ACSUS: 1) \$125 USD to cover their conference registration fee (which includes a two-year ACSUS membership) and 2) \$1,000 USD to assist with travel and accommodation costs. Conditions to receive funding support include the expectation that participants in the student colloquium book their hotel accommodations with the conference venue, the Hyatt Regency Crystal City.

Students interested in submitting a proposal for the colloquium should upload an abstract of not more than 300 words to www.acsus.org/conference no later than **April 15th, 2023**. *Please select **'Students' Research.'***

Christina Keppie, ACSUS President - keppiec@wwu.edu

Alexandre Couture Gagnon, ACSUS Conference Chair - alexandre.couturegagnon@utrgv.edu



Le Canada: de près et de loin

L'Association d'études canadiennes aux États-Unis (ACSUS)

26^e conférence biennale

16-19 novembre 2023

COLLOQUE ÉTUDIANT

17-18 novembre 2023

Hyatt Regency Crystal City, Washington, D.C.

Afin de célébrer son 50^e anniversaire, [l'Association d'études canadiennes aux États-Unis](#) (ACSUS) invite des propositions pour un colloque étudiant, qui se tiendra en conjonction avec notre [26^e conférence biennale](#). Nous invitons les étudiant/e/s à présenter par des perspectives diverses et critiques des propositions de communications en français ou en anglais liées au thème **Le Canada : de près et de loin**. Les participants au colloque bénéficieront de l'opportunité de s'engager avec d'autres étudiants et des mentors, dont des professeurs et des spécialistes pendant la durée de la conférence.

Les étudiants acceptés au colloque recevront en financement de l'ACSUS : 1) 125\$ en frais d'inscription, qui incluent un abonnement de 2 ans à l'ACSUS et 2) \$1000 pour contribuer aux coûts associés au transport et au logement. Les participants au colloque étudiant seront obligés de séjourner au Hyatt Regency Crystal City.

Les propositions de communication doivent compter un résumé d'au plus 300 mots (titre compris) et être soumises à www.acsus.org/conference avant le **15 avril 2023**. *Veuillez sélectionner '**Students' Research**.'*

Christina Keppie, présente de l'ACSUS - keppiec@wwu.edu

Alexandre Couture Gagnon, présidente du programme de la conférence ACSUS – alexandre.couturegagnon@utrgv.edu.